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ZÁPISNICA 

 zo zasadnutia Komisie životného prostredia, dopravy, investícií a územného 

plánovania konaného vo veľkej zasadacej miestnosti MsÚ  

dňa 11.04.2023 o 16:00 
 

 

Prítomní:       Neprítomný: 

Mgr. Richard Medal (predseda komisie)                          Ing. Ladislav Matejka (poslanec) 

Mgr. Miloslav Baco (poslanec) 

Ing. Zuzana Bednárová (poslanec) 

Ing. Ladislav Paška (poslanec) 

Ing. František Matečný (odborník komisie) 

Mgr. Sylva Mertanová (odborníčka komisie) 

Peter Mikuláš (odborník komisie) 

 

Garanti komisie:  

Ing. arch. Adriana Mlynčeková, PhD., útvar územného plánovania 

Ing. Viera Gugová, útvar stavebný a životného prostredia 

 

Hostia:  

Lenka Vojtasová, ÚSŽP 

Ján Korienek, ÚI 

žiadatelia o dotácie 

 

Program zasadnutia:  

1. Otvorenie a schválenie programu. 
2. Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácie na aktivity v oblasti životného prostredia. 
3. Návrh Záverečného účtu mesta Trenčín za rok 2022. 
4. Prehľad investičných akcií v roku 2023. 
5. Informácia o zmene Prevádzkového poriadku parkovacej zóny v meste Trenčín. 
6. Rôzne. 
7. Záver. 
 

Na úvod zasadnutia Mgr. Medal, predseda komisie privítal všetkých prítomných, skonštatoval, že prítomných 

je 5 členov komisie. Ospravedlnil sa pán poslanec Matejka a pán Paška príde neskôr. Opýtal sa kto má návrh 

na zmenu programu, a dal hlasovať o programe. 

Uznesenie č.10/2023 
Komisia ŽPDIaÚP schvaľuje program zasadnutia tak, ako bol navrhnutý. 
Hlasovanie:  

Za: 5                                               proti: 0                                              Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 2. Prerokovanie žiadostí o poskytnutie dotácie na aktivity v oblasti životného prostredia. 

Mgr. Medal: Privítal prítomných žiadateľov o dotácie a poďakoval im, že boli ochotní prísť a návrhy na mieste 

predstaviť, poprípade odpovedať na otázky členov komisie. Komisia žiadosti odporučí a schvaľuje ich pán 

primátor.  V rozpočte je 8000,- € a žiadosti sú v hodnote 32500,- €. V návrhu zmeny rozpočtu je navýšenie 

grantového programu o 2000,- €. 

Pani Vojtasová postupne vyzvala zástupcov žiadateľov, aby prezentovali svoje projekty: 
 
Monkey Bar (o.z. Zaži Trenčín) - nákup certifikovanej zostavy, montáž, osadenie, príprava miesta pre osadenie 
a vyhotovenie vhodnej dopadovej plochy v lesoparku Brezina určenej pre malých aj veľkých. Druhá žiadosť 
OZ „Čistá Brezina 2023“ je realizovaná zo strany MHSL (mobilné WC), o čistotu okolia street workout parku 
sa stará občianske združenie. 
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ENVIRok (Asociácia zväzov zdravotne postihnutých) – cieľom projektu je zmena správania jednotlivcov aj 
kolektívu vo vzťahu k životnému prostrediu prostredníctvom zážitkových environmentálnych aktivít. 
Organizovať plánujú exkurzie s odborným výkladom, nakúpiť strunovú kosačku a vermikompostér.  
 
Voda v nás (o.z.Silnejší slabším) – cieľom je zapojiť obyvateľov, najmä deti a mládež. Vzdelávanie hravou 
formou. Tento rok aktivity pri oživovaní riek napr. prostredníctvom čistenia brehov toku Váh – vyzbierať 
odpadky, zbaviť sa buriny. Mgr. Medal odporúča, aby vrecia na zber odpadu boli zabezpečené z mesta. 
 
Family Garden II. (Hospic milosrdných sestier) – p. Vojtasová uviedla, že zástupca žiadateľa sa nemohol 
zúčastniť na zasadnutí komisie. Prostriedky chcú použiť na pokračovanie v revitalizácii záhrady hospicu, 
údržby... 
 
Zelená galéria 2023 (Galéria M.A.Bazovského) – vytvoriť a skvalitniť priestor pre odpočinok a umenie. 
Doplnenie rastlín, nákup nádob na dažďovú vodu... 
 
Spevavo-bylinkový areál (o.z. Nestrácajme čas) – zástupca združenia nebol prítomný. Mgr. Medal zhrnul, že 
cieľom je vybudovať areál pre spevavé vtáctvo a liečivé bylinky (pre autistické deti v škole na Novomeského 
ul.11). Dôležitým prvkom bude vodný systém, ktorý bude slúžiť vtáctvu a zostava kŕmidiel na zimu. 
 
Revitalizácia psej dráhy s prednáškami pre školy (o.z. Vieme to lepšie) – v areáli pod Juhom sa stretáva 
komunita psíčkarov, prednášky mávame raz za štvrťrok. Chceli by zrevitalizovať priestor.  
 
Bioodpad aktuálna výzva (o.z. Misia lásky) – združenie funguje výlučne na dobrovoľníckej báze. Cieľ projektu 
je znižovanie vznikajúceho bioodpadu – záchrana potravín v rámci mesta a okolia. Prevádzkujú sklad potravín 
(vyradené z predaja) a ich výdaj pre núdznych. Jedná sa o potraviny vhodné na konzumáciu. 
 
Park Nozdrkovce (OZ MSmedical) – vytvorenie parku s lavičkami na stretávanie sa v Nozdrkovciach. Plánujú 
vytvoriť komunitnú záhradu. Nákup materiálu na záhony, oplotenie, dreviny, bylinky... 
 
Včelie kráľovstvo (OZ Kolotoč pri CVČ Trenčín) – hlavnou témou je ochrana včiel. Environmentálno-vzdelávací 
program pre žiakov 1.-4. roč. ZŠ, Výtvarná súťaž pre deti MŠ, Medový deň pre detičky a rodičov s tematikou 
včiel. 
 
Zlepšovanie životného prostredia od malých krokov (o.z. KULFOZ SK) – vytvoriť u študentov zvyk správneho 
triedenia odpadu a zvýšiť povedomie o dôležitosti environmentálnej ochrany. Workshopy po základných 
a stredných školách.  
 
Mgr. Medal: Poďakoval prítomným zástupcom žiadateľov o dotácie za účasť. Komisia následne prerokovala 
žiadosti.  
 
Uznesenie č.11/2023 
Komisia ŽPDIaÚP odporúča poskytnúť dotácie žiadateľom pre oblasť životné prostredie takto: 

1. Asociácia zväzov zdravotne postihnutých „ENVIRok“ v sume 877,- € 
2. OZ Silnejší slabším „Voda v nás“ 1000,- € 
3. Hospic milosrdných sestier „Family Garden II.“  388,- € 
4. Galéria M.A.Bazovského – „Zelená galéria 2023“   652,- € 
5. OZ Nestrácajme čas „Spevavo – bylinkový areál“ 1591,- € 
6. OZ Vieme to lepšie „Revitalizácia psej dráhy s prednáškami pre školy. 1000,- € 
7. OZ Misia lásky „Bioodpad – aktuálna výzva“ 2000,- € 
8. OZ Zaži Trenčín „Monkey Bar v Streetworkout parku“ 1002,- €  
9. OZ MSmedical „Park Nozdrkovce“ 1000,- € 
10. OZ Kolotoč pri CVČ Trenčín „Včelie kráľovstvo“ 490,- € 

 
a odporúča nepodporiť projekty: 

KULFOZ SK „Zlepšovanie životného prostredia od malých krokov“,  
OZ Zaži Trenčín „Čistá Brezina“. 

  
Hlasovanie:  

Za: 7  (Mgr. Medal, Mgr. Baco, Ing. Bednárova, Ing. Paška, Ing. Mertanová, Ing. Matečný, p.Mikuláš)   proti: 0                                              

zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

  



3 

 

 

Bod 3. Návrh Záverečného účtu Mesta Trenčín za rok 2022 
Mgr. Medal: Všetci poslanci sme boli pri vysvetlení hospodárskeho výsledku. Dostali sme podrobne rozpísaný 
materiál. Mali by sme prijať stanovisko komisie. Prehľad o investičných akciách máme, máme podrobnú 
informáciu o tom čo sa vlani zrealizovalo, čo sa vlani nezrealizovalo a prečo. Pre nás je zaujímavá téma ešte 
MHDčka, stálo to trošku viac ako sme predpokladali... Ostatné veci sú skôr na iných komisiách. 
Pokiaľ nie je k tomu debata, dávam hlasovať. 
 
Uznesenie č.12/2023 
Komisia ŽPDIaÚP odporúča Mestskému zastupiteľstvu v Trenčíne schváliť Návrh Záverečného účtu Mesta 
Trenčín za rok 2022.  
Hlasovanie:  

Za: 7  (Mgr. Medal, Mgr. Baco, Ing. Bednárova, Ing. Paška, Mgr. Mertanová, Ing. Matečný, p.Mikuláš)    

proti: 0                                              zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 
Bod 4. Prehľad investičných akcií v roku 2023 
p.Korienek: V januári som povedal úvod, čo nás v najbližších týždňoch čaká. Kapitálové výdavky sú 
zverejnené, každý rok teraz niečo pribudne zo záverečného účtu. Niektoré investičné akcie stoja aj na základe 
toho, že proces povolenia trvá dlhšie ako pri iných. Z tých čo sa za uplynulé obdobie ukončili to sú 
rekonštrukcia zimného štadiónu, detské ihrisko v Parku M.R. Štefánika „Rodinkovo“.  
Prebiehajú akcie a čo nás čaká v najbližších týždňoch: 

- Rekonštrukcia Hviezdy - interiérové vybavenie, vybavenie videotechnikou, Fablab, úpravy vonku... 
- Rekonštrukcia nocľahárne prebiehajú búracie práce, 
- ZŠ Dlhé Hony – prístavba nových tried  predpoklad dokončenia v mesiaci máj, 
- MŠ Halašu – rekonštrukcia kvôli zníženiu energetickej náročnosti, jeden pavilón je hotový, v pólke júla 

by mala byť rekonštrukcia ukončená, 
- cyklotrasa Vážska Istebnícka - prepojenie smerom na hrádzu, 
- rekonštrukcia Kultúrno – informačného centra - finišujeme, následne bude dovybavený interiér a  2 

umelecké diela, 
- začala sa rekonštrukcia detského ihriska Pádivec postupne do jesene, 
- parkovisko na sídlisku Kvetná – dokončuje sa osvetlenie, 
- záchytné parkovisko Zlatovce – máme vysúťaženú firmu v najbližších dvoch týždňoch začnú práce, 
- v areáli Základnej školy Na dolinách sa bude rekonštruovať pergola, je v havarijnom stave, 
- v havarijnom stave je aj oporný múr na Kubranskej,  
- obstaráva sa výťah SSMT na Piaristickej ulici, 
- Ihrisko pri sporiteľni - basketbalové koše, bránky... 
- pump track v parku pod Juhom - medzi Žihadielkom a cintorínom, 
- do obstarávania ide objekt Kultúrneho strediska Istebník – rozšírenie materskej školy Medňanského, 
- detské ihrisko Hríbik - výmena povrchu máj alebo jún, 
- rekonštrukcia podchodu pri hoteli Elizabeth, 
- chodníky Nám sv. Anny, Bezručova pri ZŠ, Vl. Roya, Golianova v súčinnosti s TVK, ktorá tam bude 

rekonštruovať siete, 
- po ukončení kontroly (fondy) sa odovzdajú stavby cyklotrasa Brnianska a detské ihrisko na Považskej 

pri kurtoch. 
 
Ing. Paška: Ako to dopadlo s napojením chodníkov na sídlisku Kvetná. p.Korienek: Ak budú schválené 
peniaze spustíme DNS a môže sa to v júni realizovať. 
Mgr. Medal: Rekonštrukcia ZŠ V - tam sa realizujú naviac práce  p.Korienek: NNko sa musí urobiť... 
Mgr. Baco: Priechody pre chodcov na Sihoti? p.Korienek: Bežia procesy. Keď budeme mať stavebné 
povolenie bude sa to súťažiť. 
Mgr. Baco: Dopravné ihrisko na Karpatskej? p.Korienek: Máme realizačný projekt. Je tam suma 2 600 tis. €. 
Keď bude výzva jedine z toho... 
Ing. Paška: Do Hviezdy koľko išlo peňazí? p.Korienek: Stavebné práce zhruba 4 mil. pôvodne 3,2 mil. €, 
presné čísla to nie sú. 
Mgr. Medal: Chcem sa opýtať na pešiu zónu... p.Korienek: TVK robí... Realizačný projekt a povolenie na 
pešiu zónu je. Ďalší krok je obstarávanie. 
 
Ing.arch. Mlynčeková: Z väčších projektov chcem informovať, že projektujeme nový cintorín. Máme 
projektantov z Levíc. Beží dokumentácia pre územné rozhodnutie. Menil sa spôsob dopravy... Ako je lesík 
Halalovka tak za tým je navrhovaný cintorín.  
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Mgr. Mertanová: Od začiatku tam bolo krematórium? Bude na to EIA? Ing.arch. Mlynčeková: Musí sa urobiť 
EIA. Mgr. Medal: Prírodný cintorín je zakomponovaný v projekte (bez náhrobkov, lúka)? Ing.arch. 
Mlynčeková: Uvažuje sa aj s takými časťami. Lokalita je dosť veľká, aby tam boli všetky spôsoby 
pochovávania. Diskusia k cintorínu pokračovala... 
   
Ing. Paška: Nový most Orechové sa projektuje? p.Korienek: Áno, projektuje sa. Tých veľkých projektov je 
viac. Beží Nám. sv. Anny, Mariánske nám., Ul. 1. mája... 
Mgr. Medal: V súvislo s tými akciami... Chcem Vás poprosiť, aby ste si aktívne pýtali projekty, ktoré vás 
zaujímajú, čo chcete na komisii rozobrať, prípadne poslať. Na budúcu komisiu som poprosil informáciu 
o Hviezdodvore, ktorý sa plánuje v súvislosti s EHMK.  
  
 
Bod 5. Informácia o zmene prevádzkového poriadku parkovacej zóny. 
Ing. Gugová: Nový prevádzkový poriadok obsahuje zmeny VZN o parkovaní, ktoré boli schválené ako VZN 
č. 6/2023 dňa 21. 2. 2023 a zmenu vyplývajúcu z úpravy vodorovného značenia na ulici Martina Rázusa. 
V pásme G na ulici Martina Rázusa sa z dôvodu vyznačenia cyklotrasy ruší 5 parkovacích miest.  

Mgr. Medal: Otváram diskusiu. Nikto sa nezapája, dávam hlasovať. 

Uznesenie č.13/2023 
Komisia ŽPDIaÚP berie na vedomie Informáciu o zmene Prevádzkového poriadku parkovacej zóny platného 
od 18.3.2023. 
Hlasovanie:  

Za: 5 (Mgr. Medal, Ing. Paška, Mgr. Mertanová, Ing. Matečný, p.Mikuláš)     proti: 0   zdržal sa: 1 (Mgr. Baco) 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Bod 7. Rôzne. 

Mgr. Baco: V autobusoch sú nainštalované kamery, ale nie je tam označenie, že priestor je snímaný 

(požiadavka ID 2911). 

Mgr. Baco: V autobusoch MHD chýbajú prevádzkové poriadky (požiadavka ID 2912). 

Mgr. Baco: ŠPZ na autobusoch MHD sú stále NR, ide mi o poplatky, daň, mali sa meniť na TN (požiadavka 

ID 2913). 

p.Mikuláš: Nové autobusy MHD sú hlučnejšie. Je to v zmysle noriem? Bolo to riešené v zmluve? (požiadavka 

ID 2914)  

Ing. Paška: Križovatka Veľkomoravská, Piešťanská - stávajú sa tam opakovane dopravné nehody po zmene 

prednosti v jazde.  Dalo by sa doplniť vodorovné značenie - daj prednosť v jazde? Znížiť počet parkovacích 

miest v rohu, kvôli rozhľadu? Prípadne doplniť aj symbol deti. (požiadavka ID 2915) 

p. Mikuláš: Cyklotrasa, ktorá vedie z Juhu dolu na kruháč. Autá ktoré chodia od Východnej majú značku daj 

prednosť cyklistovi. Cyklotrasu nad mostom zviesť dole pod most? Je to veľmi rizikové miesto. Došlo tam 

k stretom, bicykle tam majú veľkú rýchlosť, videl som tam úraz v priamom prenose.  Mgr. Medal: Toto je skôr 

na cyklokomisiu. Poznačím si to. Ing. Matečný: Spravil sa spod podjazdu pripojovací pruh. Vodiči majú pocit, 

že sú na pripojovacom pruhu a vojdú tam, pričom tam idú cyklisti. Ťažko to vyriešiť. Dať ich do stredu?  

 
Bod 8. Záver: 

Mgr. Medal: Poďakoval za účasť. Nabudúce bude komisia zasadať 09.05.2023 o 16:00. 

 

                   Mgr. Richard Medal 
                     predseda komisie 
 
Zapísala: Ing. Viera Gugová 
Dňa 18.04.2023 
 


